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Protokół z posiedzenia 

 Komisji Oświaty i Kultury  

z dnia 19 czerwca 2012 r.  

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 9.10 Przewodniczący Komisji, Radny Sławomir 

Urbaniak, który powitał członków komisji, pracowników urzędu oraz dyrektora GOKiS pana 

Michała Żelazka. 

Obecni byli: 

Sławomir Urbaniak 

Jarosław Bytniewski 

Marek Borowczyk 

Aleksandra Wojciechowska 

Katarzyna Zaradzka 

Krzysztof Socha 

oraz: 

Genowefa Przepióra – Zastępca Wójta/ Sekretarz Gminy 

Mirosława Nowak – Skarbnik Gminy 

Michał Żelazek – Dyrektor GOKiS w Kleszczewie 

Porządek obrad: 

1. Przedstawienie  programu  Akcji lato. 

2. Sprawy bieżące. 

3. Plan pracy komisji na II półrocze 2012r.. 

Ad.1 

Program Akcji lato przedstawił Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu  p. Żelazek .W 

tym organizowane będą 3 turnusy półkolonii, program turnusów to przede wszystkim różnego  

rodzaju atrakcyjne  wyjazdy    tygodniowe. Ponadto planowane jest zorganizowanie  

warsztatów tematycznych, zajęć w bibliotekach, zajęć sportowych. GOKiS przy organizacji 

tego przedsięwzięcia współpracuje z innymi instytucjami UKS PIONIER , OPS, rady 

sołeckie, akademia tenisa. (dokładne informacje na temat wszystkich atrakcji, znajdują się w 

załączniku graficznym, przedstawionym przez pana Żelazka na potrzeby KOiK). 
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Dofinansowanie  pochodzi z Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

wynosi ono 32 000 zł., w bieżącym roku udział w finansowaniu będzie też miał GOKIS. 

Dzieci na półkoloniach podlegają odpowiedniemu regulaminowi. Informacje na temat „Akcji 

lato” zostały zamieszczone w majowej gazetce „Samorząd”, a także na stronie internetowej 

gminy Kleszczewo oraz stronie na Facebooku. Jest problem jeżeli chodzi o opiekunów dla 

dzieci na tego typu akcje, dlatego GOKiS obecnie stara się zapewnić studentów z 

poznańskich uczelni. Wszystkie rezerwacje, które obejmują  

Radna Wojciechowska pytała o nazwiska opiekunów we wszystkich grupach oraz o to, czy 

zapewniony jest posiłek dla uczestników wyjazdu? Pan Żelazek wymienił nazwiska 

opiekunów oraz odpowiedział, iż owszem przewidziany jest posiłek podczas wyjazdów.  

Poinformował również , iż pomimo wcześniejszych planów zrezygnowano z wizyty na 

Termach Maltańskich, jest to spowodowane kolejnym z wypadków który zdarzył się na jego 

terenie, jest tam widoczny problem z utrzymaniem warunków bezpieczeństwa dlatego nie 

podejmuje się ryzyka z tym związanego. 

Radny Urbaniak pytał  czy dzieci pojada do wioski indiańskiej w Łopuchówku ? Pan Żelazek 

odpowiedział, że zrezygnowano z niej na rzecz Western City w Luboniu.  

Radna Wojciechowska pytała w którym miejscu będą miały miejsce warsztaty budowy 

latawca ? Pan Żelazek odpowiedział, że zarówno w Kleszczewie jak i Tulcach.   

Radni  również jak wygląda na dzień dzisiejszy obłożenie wszystkich trzech turnusów? Pan 

Żelazek odpowiedział, że są jeszcze wolne miejsca, ale pierwszeństwo mają dzieci z terenu 

gminy, a dopiero później zapisywane są dzieci spoza gminy. Zapisy trwają do 29 czerwca 

2012 roku w bibliotekach w Tulcach i w Kleszczewie. 

Pani Sekretarz dodała, że  byłoby niesprawiedliwe, gdyby z turnusów w pierwszej kolejności 

korzystały dzieci z sąsiednich gmin, dlatego należy zachęcać dzieci z terenu gminy, bo to dla 

nich organizowana jest cała impreza. Jeżeli jednak nie ma odpowiedniego obłożenia 

wszystkich trzech turnusów, może powinniśmy wyciągnąć z tego wnioski i w przyszłym roku 

nie organizować, aż III turnusów?  

Pan Żelazek odpowiedział, że co roku najpierw zapisywane są dzieci z terenu gminy. Pani 

Skarbnik pytała czy GOKiS współpracuje z OPS-em, jeżeli chodzi o dzieci, które mogłyby 

uczestniczyć w tych turnusach, ale ze względów finansowych rodziców na to nie stać? 

 Pan Żelazek odpowiedział, że owszem rozmawiał z kierownikiem OPS, odnośnie tych dzieci, 

ale nie jest to taka łatwa sprawa, bowiem często nie ma możliwości lub chęci ze strony 

rodziców, aby dzieci uczestniczyły w wyjazdach lub imprezach. 

 Pani Skarbnik wraz z panią Sekretarz dodały jednak, że być może dobrym pomysłem byłaby 

informacja z OPS- u odnośnie dzieci, które potrzebują wsparcia finansowego, aby mogły 
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również uczestniczyć w wyjazdach. Pan Żelazek zauważył jednak, że jest to bardzo delikatna 

sytuacja bo często problemowi okazują się rodzice. 

Radny Bytniewski dodał, że on dokładnie rozumie o co chodzi panu Żelazkowi, bowiem jako 

wieloletni pedagog w szkole widzi problemy z jakimi borykają się rodziny. Dzieci często nie 

mają wpływu na wiele sytuacji i pomimo, iż mogłyby uczestniczyć w niektórych 

wydarzeniach to bierność rodziców na to nie pozwala. Często starsze dzieci opiekują się 

młodszymi, dzieci nie mają także oddzielnych strojów na zajęcia wychowania fizycznego. 

Dlatego często bardzo ciężko dotrzeć do takich dzieci. 

Radny Urbaniak pytał co w momencie kiedy zapisane dziecko się rozchoruje i nie będzie 

mogło uczestniczyć w turnusie? Pan Żelazek odpowiedział, że w takiej sytuacji na miejsce 

dziecka chorego zostaje wysłane kolejne dziecko z listy oczekujących. 

Na koniec dyskusji radni stwierdzili, że pomimo czasem negatywnych opinii zarówno dzieci 

jak i rodziców, widać sens w organizowaniu tego typu akcji, bowiem miło widzieć, większość 

zadowolonych dzieci, które w atrakcyjny sposób mogą spędzić czas. 

Ad.2 

W sprawach bieżących przedstawione zostały projekty uchwał w następujących sprawach: 

1. Projekt  Uchwały  Nr XX/142/2012 w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kleszczewo obejmującej działki nr 1 oraz 

nr 7 w obrębie Gowarzewo  przedstawiła pani Anna Jaszczyńska.  

Pani Jaszczyńska poinformowała, że w sesji  wezmą udział  przedstawiciele firmy 

wykonującej zmianę planów, w związku z powyższym w miarę potrzeb  udzielą 

szczegółowych informacji związanych ze zmianą planów.   

2. Projekt Uchwały  Nr XX/143/2012 w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kleszczewo obejmującego działki nr 68/3, 

68/4 ,68/5, 68/6, 68/7, 69/4, 448, 70/3   przedstawiła pani Anna Jaszczyńska. 

 Radni nie mieli pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

3. Projekt Uchwały  Nr XX/144/2012 w sprawie zmiany miejscowego  planu 

zagospodarowania Gminy Kleszczewo obejmujące działki nr 209/3, 209/4 w obrębie 

Gowarzewo przedstawiła pani Anna Jaszczyńska. Radni nie mieli pytań do 

przedstawionego projektu uchwały.  

4. Projekt Uchwały Nr XX/145/2012 w sprawie zmiany miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kleszczewo obejmującej  działkę  nr  75/4 

w obrębie Bylin  przedstawiła pani Jaszczyńska. 
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Pani Jaszczyńska poinformowała iż do w/w  planu zagospodarowania przestrzennego 

uwagi wniósł pan Koszyczarek, który wnioskował o zmianę w planie w/w działki. Pan 

Koszyczarek nie wniósł uwag  kiedy w Urzędzie Gminy wyłożona była do publicznej 

wiadomości zmiana Studium Uwarunkowań i Kierunków  Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Kleszczewo, obejmująca zmianę przedmiotowej działki i w 

takim brzmieniu studium zostało uchwalone. Uwzględnienie uwag wniesionych przez 

p. Koszyczarka w tym momencie  spowodowałoby wszczęcie na nowo procedury 

planistycznej, w tym również zmianę studium. Uwaga wniesiona przez p. 

Koszyczarka dotyczyła dodania w tekście planu możliwości prowadzenia działalności 

produkcyjnej na przedmiotowym terenie. Podczas procedowania na tym terenie 

wprowadzono funkcję produkcyjną z zabudową mieszkaniową ( oznaczenie w planie 

PU/MN), jednak zgodnie z opinią Komisji Architektoniczno- Urbanistycznej  nie 

można łączyć w/w funkcji, bowiem koliduje to z  znajdującymi się w pobliżu terenami 

zabudowy mieszkaniowej. Przychylono się więc do opinii komisji, bowiem połączenie 

tych funkcji mogłoby skutkować rozstrzygnięciem nadzorczym wojewody podczas 

sprawdzania procedury planistycznej. Wprowadzono wiec funkcję działalności 

gospodarczej nieuciążliwej, która nie koliduje z terenami zwartej zabudowy 

mieszkaniowej. 

5. Projekt Uchwały Nr XX/146/2012 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 

Kleszczewo przedstawiła pani Jaszczyńska. Teren działek objętych niniejszą uchwałą 

przeznaczony jest pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Tereny te  zajmują 

obszar za Gminnym Ośrodkiem Kultury i Sportu  w kierunku ul.  Strażackiej ( działka 

15/55) i dalej w kierunku miejscowości Nagradowice ( działka 15/46 15/24, 14 i 13. ) 

Teren działek znajduje się w centrum miejscowości i w związku z tym ważne jest, aby 

obszar ten został  zagospodarowany w sposób jak najbardziej odpowiadający jego 

specyfice. Projekt Uchwały Nr XX/147/2012 w sprawie  przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Miejscowego Planu  Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 

Kleszczewo obejmującej działki położone w miejscowości Kleszczewo przedstawiła 

p. Jaszczyńska. Poinformowała, że  teren działek objętych zmianą znajduje się 

centrum miejscowości i w związku z tym ważne jest, aby obszar ten został 

zagospodarowany w sposób jak najbardziej odpowiadający jego specyfice. Zostanie 

zaprojektowany dla tego ternu właściwy układ urbanistyczny i poprzez wprowadzenie 

odpowiednich parametrów zagospodarowania terenu zachowany zostanie ład 

przestrzenny.  
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Członkowie komisji nie mieli pytań do projektu uchwały. 

6. Projekt Uchwały Nr XX/148/2012 w sprawie zmian budżetu na 2012r, przedstawiła 

szczegółowo pani  Skarbnik. Plan wydatków zwiększony został  o kwotę 45.205 zł, 

natomiast plan wydatków o kwotę 404.607,00 zł, natomiast celem zrównoważenia 

budżetu wprowadzono wolne środki z lat ubiegłych  w wysokości 386.722 zł. 

Członkowie komisji nie mieli pytań do przedstawionego projektu. 

7. Projekt  Uchwały Nr XX/149/2012 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kleszczewo na lata 2012 – 2024 przedstawiła szczegółowo  pani Skarbnik. Projekt 

uchwały jest konsekwencją zmiany uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 

2012r. 

8. Projekt Uchwały nr XX/150/2012  w sprawie współdziałania z Powiatem Poznańskim 

przy usuwaniu i unieszkodliwianiu wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy 

Kleszczewo, przedstawiła pani Skarbnik, która poinformowała, iż  uchwały w sprawie  

udzielenie pomocy finansowe. Obecnie zgodnie z  litera prawa należy określać, iż jest 

to współdziałanie w realizacji zadania a zasady współdziałania określone w są w 

projekcie uchwały. Członkowie komisji nie mieli pytań do projektu uchwały. 

     10. Pani Sekretarz poinformowała, iż Projekt Uchwały Nr XX/151/2012  w sprawie planu 

pracy Rady Gminy na II półrocze nie zawiera załącznika. Plan pracy zostanie 

zaproponowany radnym po ustaleniu przez poszczególne komisji planów pracy 

komisji na II półrocze 2012r. 

 

Ad.3 

●  Członkowie komisji  ustali plan pracy Komisji Oświaty i Kultury na II półrocze 2012r. 

Plan pracy komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

● Pani Sekretarz, poinformowała, iż do Przewodniczącego Rady Gminy jak i do Wójta 

wpłynęło pismo od Poznańskiego Porozumienia Doktorantów, którzy zwracają się z 

wnioskiem o rozważenie możliwości uchwalenia przez Radę Gminy zniżek na przejazdy 

komunikacją gminną dla doktorantów. Pani Sekretarz przedstawiła treść pisma – ostateczną 

decyzję podejmą radni podczas sesji. 

Z braku dalszych pytań oraz dyskusji Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenia komisji 

o godzinie 10.50. 

       Za zgodność z przebiegiem posiedzenia  

Protokołowała                                                                Przewodniczący Komisji 

Anita Pawlińska                                                                 Sławomir Urbaniak 

 


